
ПРОТОКОЛ № 7 

засідання Робочої групи з питання будішінцтпа 
комунальних теплої оперуючих потужностей 

у мікрорайоні Раківка міста Кременчука 

м. Кременчук 19 квітня 2019 року 
малий зал №1 
09:00 год. 

Присутні члени Робочої групи: 
1. Кравченко Д.В. - заступник міського голови, голова Робочої групи; 
2. Декусар В.В. - заступник міського голови, заступник голови Робочої групи; 
3. 1 риценко А.Ю. - директор з інвестицій КІІ «Теплоенсрго», секретар Робочої 

групи; 
4. Андрієвська Т.Д. - начальник відділу енергоменеджменту та енергетики; 
5. Бедрацький 11.В. - заступник директора КІ 1 «Кременчуцький центр 

міжнародних зв'язків і економічного розвитку міста «Інститут розвитку 
Кременчука»; 

6. Бутенко К.В. - перший заступник директора Департаменту ЖКГ; 
7. Воронков С.О. - начальник виробничо-технічного відділу КІ І «Теплоенсрго»; 
8. Іванян І .М. - депутат Кременчуцької міської ради; 
9. Курченко-Гай В.11. - депутат Кременчуцької міської ради; 
10. Лозовик Д.Б. - депутат Кременчуцької міської ради; 
І 1. Манаєнков І.В. - директор з економіки, фінансів та перспективного розвитку 

ІІАТ «КВБЗ»; 
12. Москалик І.В. - директор Департаменту ЖКГ; 
13. Радченко Р.І. - головний інженер КГ1 «Теплоенерго» (заміна 

Одношевного В.М. відповідно до Положення); 
14. Постільняк В.А. - заступник технічного директора 1 ТАТ «КВБЗ»; 
15. Плес куп О.В. - депутат Кременчуцької міської ради. 

Інші присутні: Піддубна О.В. - депутат Кременчуцької міської ради, представники 
ЗМІ міста. 

Відсутні члени Робочої групи: 
1. Ьокован М.В. - депутат Кременчуцької міської ради; 
2. Кальченко О.В. - депутат Кременчуцької міської ради; 
3. Котляр В.Ю. - депутат Кременчуцької міської ради; 
4. Неіленко Т.Г. - заступник міського голови; 
5. Прокоп О.Е. - депутат Кременчуцької міської ради; 
6. Рожснко О.А. - депутат Кременчуцької міської ради; 
7. Таценюк В.Д. - депутат Кременчуцької міської ради. 

Запрошені: Гриценко ІО.В. - секретар Кременчуцької міської ради, 
Тарасснко 10.М. - радник міського голови з економічних питань, фахівці проектної 
організації ГОВ «Боруда». 
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Порядок денний: 

1. Про статус питання щодо розроблення проектно - кошторисної документації на 
винос магістральних мереж із зони будівництва котельні та проходження її 
експертизи. 

Доповідає: Москалик І.В. - директор Департаменту ЖКГ\ 

2. Різне 

Головуючий на засіданні - заступник міського голови Кравченко Дмитро 
Васильович. 

1. СЛУХАЛИ: 
Про статус питання щодо розроблення проектно - кошторисної документації 

на винос магістральних мереж із зони будівництва котельні та проходження її 
експертизи. 

Доповідає: Москалик І.В. - директор Департаменту ЖКГ. 
Москалик І.В. почав свою доповідь з гого, що нагадав присутнім про наміри 

до кінця березня 2019 року розробити проектно - кошторисну документацію з 
виносу магістральних мереж із зони будівництва котельні та пройти експертизу, і 
на початку квітня оголосити тендер на закупівлю матеріалів. Проінформував про 
виділення коштів з міського бюджету міста Кременчука у 2019 році у розмірі 
16 мли. гри., як внесок у статутний капітал КП «Тенлоенерго» для проведення робіт 
з виносу існуючої теплової мережі із зони забудови по робочому проекту 
«Кудівництво комунальних теплогенеруючнх потужностей у мікрорайоні Раківка 
міста Кременчука» іа заміни ділянки трубопроводів теплової мережі від котельні 
що проектується до існуючої ТК 1/1 і а будівництва приміщення котельні. 'Зауважив 
про невідповідність державним будівельним нормам визначення - «винос» та 
наголосив про необхідність зміни назви проекту на «реконструкція». 'Зазначив, що 
назва проектної - кошторисної документація вже змінена та знаходиться на 
експертизі. Надав інформацію про винесення на сесію Кременчуцької міської ради 
24 квітня, як додаткового питання рішення про зміну напрямків використання 
бюджетних коштів в рамках зміни назви проектно - кошторисної документації. 
Наголосив про можливість оголошення тендеру на закупівлю матеріалів після 
прийняття вищезазначеного рішення сесією Кременчуцькою міською радою, а 
саме: в кінці квітня та його проведення до середини червня 2019 року. Зазначив, що 
строк проведення будівельних робіт 3 місяця. Запевнив, що реконструкція існуючої 
теплової мережі із зони забудови по робочому проекту буде виконана до початку 
опалювального сезону 2019 - 2020 рр.. 

ВИСТУПИЛИ: 
Фахівці ТОВ «Боруда». 

Зауважили про затягування строків з проходження експертизи проектно -
кошторисної документації у зв'язку із зміною назви, що сталося 01 квітня 2019 року 
та наголосили, що па 19 квітня 2019 року всі зауваження по проектно -
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кошторисній документації усунені та очікується отримання висновку 
експертизи до кінця квітня 2019 року. 

І Ілескун О.В. - депутат Кременчуцької міської ради. 
Наголосив про важливість дотримання строків розроблення проектно -

кошторисної документації та проходження її експертизи відповідно до графіку 
будівництва котельні у мікрорайоні Раківка та закінчення виконання будівельних 
робіт з виносу магістральних мереж із зони будівництва котельні до початку 
опалювального сезону 2019 року. 

Іванян Г.М. - депутат Кременчуцької міської ради. 
Запропонував розглянути варіант будівництво квартальних котельних у 

мікрорайоні Раківка. 

ВИРІШИ. III: Догримуваї ися строків виконання пунктів Плану будівництва 
комунальних теплогенеруючих потужностей у мікрорайоні Раківка міста 
Кременчука щодо розроблення проекту з виносу магістральних мереж із зони 
будівництва котельні та проходження експертизи, і підготовки будівельного 
майданчику та винос магістральних мереж із зони будівництва котельні. 

2. СЛУХАЛИ: 
Про результати роботи з міжнародними фінансовими організаціями. 
Доповідає: Тарасенко Ю.М. - радник міського голови з економічних питань. 
Тарасснко Ю.М. проінформував про отримання двох листів від ОВР в одному 

із яких зазначається про проведення тендеру відбору консультантів для написання 
ТЕО (РеазіЬіІііу зіисіу) 26 квітня 2019 року, в другому про візит делегації в складі 
обраних консультантів та фахівців ОВР і НЕФКО в місто Кременчук 16 гравця 2019 
року. І Іагадав про розроблення ТЕО за міжнародними стандартами в якому будуть 
визначені декілька варіантів вирішення проблеми теплопостачання мікрорайону 
Раківка та наголосив, що саме Банк (МФО) визначає варіант, який буде самий 
економічно - обгрунтований. Зауважив, що Кременчуцька міська рада приймає 
останнє рішення щодо залучення кредиту КП «Теплоенерго» після проходження 
РеазіЬіІііу зіисіу та отримання всіх матеріалів та обгрунтувань як від МФО, гак і від 
відповідних державних органів. 

ВИСТУПИЛИ: 
Піддубна О.В. - депутат Кременчуцької міської ради. 

Цікавилася умовами надання кредиту КІ1 «Теплоенерго» від ОВР/НЕФКО. 

Гарасенко Ю.М. - радник міськог о голови з економічних питань. 
Проінформував про базові умови надання кредиту від ІШФКО, а саме: сума 

кредиту до 12 млн. євро, 35 % фангу від суми кредиту, до 6 % по кредиту. 
Наголосив про відсутність будь-яких фінансових відносин з ОВР/ІІГ.ФКО на 
даному етапі. 



ВИРІШИ. 111: Інформацію взяти до відома. Провести наступне засідання 
після 16 травня 2019 року. 

Голова Робочої групи 

Секретар Робочої групи 

Д.В. КРАВЧЕНКО 

Л.Ю. Г Р И Ц Е Н К О 


